Education in the USA

The American system of school education differs from the systems in other countries. There are state public schools, private elementary schools and private secondary schools. Public schools are free and private schools are fee-paying. Each state has its own system of public schools. 

Elementary education begins at the age of six or seven, when a child goes to the first grade (form). At the age of sixteen schoolchildren leave the elementary school and may continue their education at one of the secondary schools or high schools, as they call them. The programme of studies in the elementary school includes English, Arithmetic, Geography, History of the USA, Natural sciences and, besides, Physical Training, Singing, Drawing, wood or metal work, etc. Sometimes they learn a foreign language and general history. 

Besides giving general education some high schools teach subjects useful to those who hope to find jobs in industry and agriculture or who wants to enter colleges or universities. After graduating from secondary schools a growing number of Americans go on to higher education. 

The students do not take the same courses. During the first two years they follow a basic programme. It means that every student must select at least one course from each of the basic fields of study: English, Natural sciences, Modern languages, History or Physical education. After the first two years every student can select subjects according to his professional interest. 

The National Government gives no direct financial aid to the institutions of higher education. Students must pay a tuition fee. This creates a finantial hardship for some people. Many of the students have to work to pay their expenses. 

Americans place a high value on education. That's why Kennedy said, "Our progress as a nation can be no swifter than our progress in education". 

Перевод текста: Education in the USA 

Американская система школьного образования отличается от систем в других странах. Есть государственные общественные школы, частные начальные школы и частные средние школы. Общественные школы свободны, и частные школы - пожертвования. Каждое государство имеет его собственную систему общественных школ. 

Элементарное образование начинается в возрасте шести лет или семь, когда ребенок идет в первый сорт (форма). В возрасте шестнадцати лет школьники оставляют начальную школу и могут продолжить их образование в одной из средних школ или средних школ, поскольку они называют их. Программа исследований в начальной школе включает английский язык, Арифметику, Географию, История США, Естественных наук и, кроме того, Физическое Обучение, Пение, Рисунок, деревянная или металлическая работа, и т.д. Иногда они изучают иностранный язык и общую историю. 

Помимо предоставления общего образования некоторые средние школы преподают предметы, полезные для тех, кто надеется найти рабочие места в промышленности и сельском хозяйстве или кто хочет войти в колледжи или университеты. После окончания средних школ растущее число американцев продолжаются к высшему образованию. 

Студенты не берут те же самые курсы. В течение первых двух лет они следуют за основной программой. Это означает, что каждый студент должен выбрать по крайней мере один курс из каждой из основных областей исследования: английский язык, Естественные науки, Новые языки, История или Физкультура. После первых двух лет каждый студент может выбрать предметы согласно его профессиональному интересу. 

Национальное Правительство не дает никакой прямой финансовой помощи учреждениям высшего образования. Студенты должны заплатить плату за обучение. Это создает finantial затруднение для некоторых людей. Многие из студентов должны работать, чтобы заплатить их расходы. 

Американцы помещают высокую ценность в образование. Именно поэтому Кеннедай сказал, "Наше продвижение как нация может быть не более быстрым чем наше продвижение образования".

